
Contes et légendes – Short Stories

Biography of Lillian Smith Sherrer

Lillian Smith Sherrer, author of Short Stories and Assorted Poems, is a lifetime resident of Potton. She is the granddaughter of Lillian Sargent and Fred Jersey, who lived, at one time, in the house now belonging to Stanley Lake. Her uncle was Robert Jersey, builder of the Round Barn of Mansonville. She is one of five children born to Lawrence Smith and Alice Jersey. She began her education in the one-room schoolhouse located on Fitzsimmons Road, and later attended schools in Mansonville and Knowlton.

In 1953, she married Cecil Sherrer, a farmer, and a few years later moved with their young family to the former Wayside Inn, a heritage building located in Dunkin at the junction of Chemin Ruitter Brook and Route de la Vallée-Missisquoi, which at that time was owned by her husband's parents. She and Cecil had six children of their own, five of whom still live here in Potton. Lillian's husband died in 2013; however, she continues to live in the family home.

Lillian's first story was written in tribute to her father and the hand hewn skis he fashioned for each of his children. She tells us she began writing in the 1980's as a diversion. Since then she has produced interesting short stories and several poems. Her book contains a number of these stories and poems. It was self-published about 8 or 9 years ago.

Notice biographique de Lillian Smith Sherrer

Lillian Smith Sherrer, auteure de Short Stories and Assorted Poems, a toujours résidé dans le Canton de Potton. Elle est la petite-fille de Lillian Sargent et Fred Jersey, qui ont vécu, pendant un certain temps, dans la maison située sur le chemin Ruitter Brook qui appartient maintenant à Stanley Lake. Elle est l'une des cinq enfants de Lawrence Smith et Alice Jersey. Elle a commencé ses études primaires à l'école de rang du chemin Fitzsimmons et a ensuite fréquenté les écoles de Mansonville et de Knowlton. Son oncle, Robert Jersey, a construit la grange ronde de Mansonville.

En 1953, elle épouse Cecil Sherrer, un agriculteur, et quelques années plus tard ils emménagent avec leur jeune famille dans la propriété des parents de Cecil, l'ancien Wayside Inn, un bâtiment historique situé à Dunkin, à la jonction du chemin Ruitter Brook et de la route de la Vallée-Missisquoi. Le couple a eu six enfants, dont cinq vivent encore à Potton. Le mari de Lillian est mort en 2013, mais elle réside toujours dans la maison familiale.

Lillian, pour se divertir, a commencé à écrire au cours des années 1980. Son premier récit était un hommage à son père qui avait façonné de ses mains une paire de skis pour chacun de ses enfants. Depuis, elle compose des nouvelles et des poèmes. Son livre, publié à compte d'auteur en 1995, contient 16 nouvelles et 19 poèmes agrémentés de photos d'archives.